
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 762
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren mener, at antallet af behandlinger på bør-
necancerområdet (ca. 200 nye hvert år og dermed vel løbende 5-600 i behandling) efter
ministerens opfattelse berettiger en samling af behandlingen, eller hvad ministeren mente
med sin kommentar på Sundheds- og Ældreudvalgets samråd den 12. januar 2020 om,
at antallet i sig selv var et forhold, der kunne godtgøre at man så på området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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